

CHIP CONNOR 



Collectionneur

William E. (Chip) Connor est un passionné de voitures anciennes et l'un des plus grands collectionneurs au monde. Sa collection est composée de plus d'une centaine d'automobiles de toutes époques. Il court de longue date dans les courses modernes et historiques. Ses voitures ont gagné plus de cent trophées, comprenant de nombreux "Best of Show" dont celui du Concours d'Elegance de Pebble Beach et... de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Chip a siégé au Sénat de la FIA et à la Commission historique des sports automobiles de la FIA, est membre du conseil d'administration du Petersen Automotive Museum, est co-fondateur de "Best of the Best" avec le Peninsula Hotel Group, et est président-directeur général de William E Connor & Associates Ltd., l'une des plus grandes sociétés d'approvisionnement en produits de consommation au monde.

Chip a également été juge lors des principaux concours à de nombreuses reprises. Son expérience des deux côtés de la barrière ne peut que profiter à Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Car Collector

William E. (Chip) Connor is an avid vintage car enthusiast and one of the world's leading collectors. His collection is made of over 100 automobiles from those of the classic era to 50's, 60's, and 70's sport/racing cars. He is a long-time competitor in both modern and vintage racing. His cars have won over 100 awards, and many Best of Show awards including the Pebble Beach Concours d'Elegance and ...Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Chip served on the FIA Senate and the FIA Historic Motor Sports Commission, is on the board of the Petersen Automotive Museum, is a co-founder of "Best of the Best" with the Peninsula Hotel Group, and is Chairman and CEO of William E. Connor & Associates Ltd., one of the world's largest consumer products sourcing companies.

Chip has also been a judge at the main concours on many occasions. His experience on both sides can but benefit Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.